



Bestyrelsesmøde lørdag den 5. marts 2011 kl. 9.00-11.00.

Dagsorden + referat.

1. Konstituering

- a. Jfr. Vedtægterne konstituerer bestyrelsen sig selv.

*Konstituering: Formand: Michael Thaarup
 Næstformand: Morten Seidler
 Kasserer: Evald Lynggaard
 Sekretær: Thorkild Lind
 Best.medlem: Jesper Møller*

2. Uddannelse af instruktører til klubben

- a. Bestyrelsen har besluttet at uddanne Morten Seidler og Michael Thaarup til instruktører i løbet af 2011. Orientering om status.

Orientering om tidsplan og økonomi v./ Mivhael

3. Nyt medlem af sikkerhedsudvalget

- a. John udtræder af sikkerhedsudvalget. Vi skal derfor have udpeget et nyt medlem.

Peter Heilman foreslås udpeget. MT kontakter og retter forespørgsel hos Peter.

4. Økonomi – kort.

Evald L. kan oplyse , at der er 28 betalende medlemmer d.d.. EL kontakter de manglende betalende på en venlig , men bestemt måde. – TL oplyser at der er kr. 10.000 på vej fra Spar Nord Fonden.

5. Drøftelse af input fra medlemmerne.

Drøftelse af punktet Evt. fra generalforsamlingen. - Stor enighed om at åbenheden og bredden i meningsudvekslingerne er sundt for klubben. Det forventes at det frivillige arbejde og sociale engagement i klubben gælder både bestyrelse, udvalgsmedlemmer og alm. medlemmer, således at det kan forventes at alle gør en indsats til det de er gode til.

I forbindelse med den kommende sæson vil der igen blive arrangeret lettere træningsture for medlemmer uden den store erfaring (se under punkt 10). De forskellige input fra generalforsamlingens fremmødte medlemmer tages til efterretning.

6. Evaluering af arrangement med Erik B. Jørgensen.

En spændende aften med et tilfredsstillende fremmøde. Det må betegnes som en succes at der var ca. 75 tilhørere. Arrangementet giver et mindre økonomisk overskud til klubben på ca. 1000,- kr.

7. Forhandlerarrangement.

Aktivitetsudvalget arbejder på at arrangere en demo-/ salgsdag med Jan fra Fredericia, der ved samme lejlighed vil give råd og vejledning om kajaker og udstyr. Arrangementet vil blive afholdt i april.

8. DKF

- a. Årsmøde og temadag – *Orientering ved MT. Evt. tilmelding for to.*
- b. Kilometerbånd – *ingen interesse i øjeblikket.*
- c. Metrokort – *Formanden undersøger muligheden for at klubben erhverver sig et rabatkort til klubben.*

9. Orientering

- a. Erklæring om indhentelse af børneattester – et krav i forbindelse med støtte fra Frederikshavnerordningen. – *Udfyldes, underskrives og fremsendes.*
- b. Tour de Gudenå og Gudenå Explorer. – *ingen interesse. Laver måske vores egen tur.*
- c. Henvendelse fra Nibe Kajakklub. – *Michael har givet Nibe Kajakklub råd og vejledning om køb af klubkajakker - Fint med endnu en klub i vores netværk.*

10. Roeruddannelsen

- a. Hvordan griber vi den an i den kommende sæson.

Michael orienterer om uddannelsen for den kommende sæson.

På baggrund af at der det første år har taget lang tid at få frigjort de mange medlemmer med et fåtal af instruktører, er der taget initiativ til at frigørelsesperioden gøres kortere.

Der er to grundelementer i planen:

Uddannelsesplaner: Der arrangeres faste kurser månedligt, eller efter behov, med 5 pers pr. hold. med klubbens egne instruktører.

Kilometerroning: Foregår – mandag, onsdag og fredag. Med faste turledere fra klubbens frigivne / erfarne medlemmer efter en forud tilrettelagt vagtplan.

En endelig plan vil blive fremlagt af sikkerhedsudvalget.

11. Eventuelt

Evald efterlyser en model for betaling af brugen efter træning i svømmehallen.

Ud fra drøftelsen finder Evald en model.

I forbindelse med svømmehalarrangementer efterlyser Jesper M. en model for:

- Hvordan får vi de nye medlemmer med ?*
- Hvordan gør vi det så i den kommende sæson ?*

Emnet skal drøftes og planlægges inden næste sæson, der starter til efteråret.

Jesper M. ønsker en proces startet vedr. udnyttelse af grund 72 – nabogrunden.

Hvad vil vi med den ? Hvad skal den bruges til ? – og hvornår ?

Jesper giver udtryk for at en veldefineret udnyttelse af grunden, vil give os gode argumenter til ansøgninger om midler til et evt. kommende projekt. Bred enighed med JM i dette.

Formanden kan oplyse at grund nr. 72 er planlagt som et punkt på førstkommende bestyrelsesmøde.

Thorkild melder tilbage på næste møde om hvordan det går med slæbestedprojektet og traileren.

Mødet hævet kl. 11.05